
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 
 
Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
   
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη δομών για ασθενείς τελικού σταδίου που χρήζουν 

παρηγορικής φροντίδας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Θλιβερή και απογοητευτική είναι η εικόνα που παρουσιάζει η χώρα μας από 
άποψη δομών, οι οποίες παρέχουν παρηγορική φροντίδα σε ασθενείς τελικού 
σταδίου που χρήζουν αυτής. 
Πρόκειται για ένα ζήτημα που προκαλεί άγχος και ανασφάλεια, τόσο στους 
ίδιους τους ασθενείς που υποφέρουν από πόνους, όσο και στους οικείους τους, 
οι οποίοι έχουν αναλάβει τη φροντίδα τους, αφού δυστυχώς ελλείψει δομών, σε 
περιπτώσεις που οι ασθενείς έχουν εισαχθεί σε κάποιο δημόσιο νοσοκομείο, 
προκειμένου να αντιμετωπιστεί η οποιαδήποτε επιπλοκή έχει προκύψει στην 
ευάλωτη υγεία τους, μόλις η κατάστασή τους σταθεροποιηθεί και παρόλο που 
διανύουν το τελικό στάδιο της νόσου, ενημερώνονται ότι πρέπει να 
αποχωρήσουν, δεδομένου ότι οι κλίνες χρειάζονται για την εισαγωγή νέων 
ασθενών.  
Όπως γίνεται αντιληπτό, όσοι ασθενείς δε διαθέτουν την οικονομική δυνατότητα 
να αναζητήσουν παρηγορική φροντίδα σε ιδιωτικές νοσηλευτικές δομές, 
αντιμετωπίζουν τη σκληρή πραγματικότητα να καταλήξουν χωρίς νοσηλευτική 
βοήθεια εγκαταλειμμένοι από το Κράτος. Η θέση στην οποία περιέρχονται 
επιβαρύνει ακόμη περισσότερο την άσχημη ψυχολογία των ασθενών, η οποία 
είναι ήδη επιβαρυμένη από τους έντονους σε πλείστες περιπτώσεις πόνους 
που προκαλεί η νόσος από την οποία πάσχουν, αλλά και των οικείων τους, που 
βλέπουν τους δικούς τους ανθρώπους να υποφέρουν, χωρίς να μπορούν να 
τους προσφέρουν ουσιαστική φροντίδα, ώστε να απαλύνουν τον σωματικό και 
ψυχικό τους πόνο. 
Κατόπιν όλων αυτών, είναι επιβεβλημένη ανάγκη να δημιουργηθούν οι 
κατάλληλες δομές είτε εντός των ήδη υφιστάμενων δημόσιων νοσηλευτικών 
δομών είτε να δημιουργηθούν κατάλληλες δομές σε νέους χώρους που θα 
αναλαμβάνουν να παρέχουν τις πολύτιμες υπηρεσίες φροντίδας, υποστήριξης 
και νοσηλείας στους πάσχοντες τελικού σταδίου. Όπως εξάλλου 
διαπιστώνουμε, διαθέτουμε νοσηλευτές ανακουφιστικής φροντίδας που οφείλει 
η Πολιτεία να τους αξιοποιήσει κατάλληλα, προκειμένου να επιτευχθεί ο στόχος 
της παροχής παρηγορικής φροντίδας στα πλαίσια του όρου του Κράτους 
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Πρόνοιας. Οι ελάχιστες κλίνες που διαθέτει το Εθνικό Σύστημα Υγείας σε καμία 
περίπτωση δεν επαρκούν για το πλήθος των περιπτώσεων ανά τη χώρα. 
Οφείλει η Κυβέρνηση να δημιουργήσει Τμήματα Παρηγορικής Φροντίδας σε 
όλους τους Νομούς ή τις Περιφέρειες ανάλογα του πληθυσμού, αφού σύμφωνα 
με σχετικά δημοσιεύματα μόνο οι ογκολογικοί ασθενείς που χρήζουν 
παρηγορικής φροντίδας, ανέρχονται στους 150.000.  
Απορίας άξιον είναι ασφαλώς και το γεγονός ότι εδώ και 12 πλέον έτη 
παραμένει ανεκμετάλλευτος ο Ξενώνας για ογκολογικούς ασθενείς που 
κατασκεύασε η Ελληνική Αντικαρκινική Εταιρεία στην Παιανία και η οποία, 
όπως πληροφορούμαστε, κάνει προσπάθειες, ώστε ο συγκεκριμένος Ξενώνας 
να τεθεί σε λειτουργία συνδράμοντας έτσι το ΕΣΥ με την παροχή 92 κλινών 
μετά και την ολοκλήρωση της επέκτασης που επιχειρείται στον χώρο του 
Ξενώνα. Σύμφωνα με τα σχετικά δημοσιεύματα, αυτό που οφείλει να αναλάβει 
από πλευράς του το Υπουργείο, προκειμένου να τεθεί άμεσα σε λειτουργία, 
είναι να εξασφαλίσει τα χρήματα για τα λειτουργικά του έξοδα και να φροντίσει 
για τη στελέχωσή του με το κατάλληλο ειδικευμένο υγειονομικό προσωπικό. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να διασφαλιστεί η 
λειτουργία δομών παρηγορικής φροντίδας ανά τη χώρα για τους ασθενείς 
τελικού σχεδίου που τη δικαιούνται ως βασικό και ισότιμο ανθρώπινο δικαίωμα, 
ανεξαρτήτως κοινωνικοοικονομικής κατάστασης και τόπου διαμονής; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να τεθεί άμεσα σε 
λειτουργία ο Ξενώνας που κατασκεύασε η ΕΑΕ στην Παιανία για την παροχή 
παρηγορικής φροντίδας, καλύπτοντας έτσι σε έναν σημαντικό βαθμό τις 
ανάγκες των ασθενών τελικού σταδίου στην πρωτεύουσα; 
 
3. Για ποιον λόγο δεν αξιοποιήθηκε από την Κυβέρνηση και το Υπουργείο ο εν 
λόγω Ξενώνας κατά τα παρελθόντα έτη και παρέμεινε ανεκμετάλλευτος για 
τόσα πολλά έτη; Προτίθεστε να συμβάλλετε στην αποπεράτωση της νέας 
πτέρυγας, προκειμένου να δοθεί η δυνατότητα σε περισσότερους ογκολογικούς 
ασθενείς να δεχθούν τις πολύτιμες υπηρεσίες του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 
 

 




